

武汉硅PU球场价格

产品名称	武汉硅PU球场价格
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	60.00/m ²
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

产品详情

人们生活水平整体的提高，大家对于自身的健康也逐渐重视起来，生命在于运动，人们为了保持健康的身体，进行着各种各样的运动，当然打篮球也不例外，为了满足人们的需求，很多地方都建造了塑胶篮球场。有需求就有市场，硅pu球场厂家也大量兴起，那么硅pu球场又是怎么施工的呢！

People's living standards have been improved as a whole, and people have paid more and more attention to their health. Life lies in sports. People play various kinds of sports in order to keep healthy. Of course, basketball is no exception. If there is demand, there is a market, and silicon pu stadium manufacturers are also rising in large Numbers, so how silicon pu stadium is constructed!

硅pu球场施工先将基础清理好，然后对场地刷一把防水底漆，是为了堵住地面毛孔防止地下水汽渗出对球场造成损害。

The construction of silicon pu stadium will clear the foundation first, and then apply a waterproof primer to the field, in order to plug the pores of the ground and prevent the underground water vapor from seeping out and causing damage to the court.

底漆固化后铺设硅pu弹性层，涂刷第一遍后进行平整度测试，对会积水的地方进行修补，然后再涂刷一遍硅pu弹性层。

After the primer is solidified, the silicon pu elastic layer is laid. After the first brush, the flatness test is carried out.

然后涂刷硅pu面漆第一遍需要添加石英砂搅拌后进行施工，第二遍只涂面漆即可。

Then, apply the silicon pu surface paint for the first time after adding quartz sand and stirring, and only apply the surface paint for the second time.

硅pu球场材料对温度有要求，气温低于五度不可施工，夏天避免中午施工，一般不适合冬天进行施工，硅pu球场完工后保养15天左右即可投入使用。

The material of silicon pu stadium has requirements on temperature, and it is not allowed to be constructed if the temperature is lower than 5 degrees. In summer, construction at noon is avoided. Generally, it is not suitable for winter construction.